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Abstract (en)
[origin: US2016312386A1] A device for determining the diameter of a yarn balloon (B) formed by a running yarn at a workstation (1) of a textile
machine utilizes a mechanical, contact scanning sensor (22), which is designed and arranged so that during the operation of the workstation (1) it is
positioned by a yarn forming the yarn balloon (B) in an operating position dependent on the diameter of a yarn balloon (B), and a sensor device (24)
which detects the operating position (BS) of the scanning sensor (22).

Abstract (de)
Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die Arbeitsstelle (1) über einen mechanischen, kontaktbehafteten Abtastfühler (22) verfügt, der so
ausgebildet und angeordnet ist, dass er während des Betriebes der Arbeitsstelle (1) durch ein den Fadenballon (B) bildendes Garn in einer vom
Durchmessers eines Fadenballons (B) abhängigen Betriebsstellung (BS) positioniert wird, und dass eine Sensoreinrichtung (24) vorhanden ist, die
die Betriebsstellung (BS) des Abtastfühlers (22) erfasst.
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